
PROTOKÓŁ NR XI/15 

z posiedzenia XI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 03. września 2015 r. 
 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 17.00. W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska dokonała otwarcia posiedzenia sesji. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji i uchwał. Następnie przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2015-2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2015 rok. 

7. Zapytania i wolne wnioski 

8. Zamknięcie obrad 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

 

Ad. 3. 

Sekretarzem obrad przez aklamację został wybrany P. Andrzej Piątek. 

 

Ad. 4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków przez aklamację zostali wybrani: 

1. P. Czesław Lach; 

2. P. Jan Hryniewicz; 

3. P. Bogdan Kuchta. 

 

Ad. 5 i 6. 

Skarbnik Gminy P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekty uchwał w sprawie: zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2015 oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2015-2022. Na wstępie poinformował, że ponieważ uchwały te są ze sobą ściśle powiązane 

będą omawiane łącznie. Przybliżył również uzasadnienie zwołania sesji. Powiat Wyszkowski 

zamierza realizować projekt budowy drogi powiatowej Nr 4414W na odcinku Wyszków-Rybno-

Kręgi-Somianka etap I. Pierwotnie Starostwo nie znalazło się na liście wniosków objętych 

dofinansowaniem. Wskutek korzystnych rozstrzygnięć przetargów w innych gminach – 

Powiatowi udało się uzyskać dofinansowanie. Pod koniec sierpnia Starostwo przesłało do Gminy 

Wyszków wniosek o zabezpieczenie w budżecie gminy Wyszków wkładu na realizację zadania. 

W ostatnich dniach swój wkład potwierdziła również Gmina Somianka, co było warunkiem 

przystąpienia do realizacji projektu. Konieczne jest więc zaplanowanie w budżecie kwoty dotacji 
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dla Powiatu Wyszkowskiego w celu umożliwienia realizacji w/w inwestycji. Dodatkowo w 

związku z odbywającą się sesją, zaproponowane będą zmiany w budżecie w zakresie inwestycji 

gminnych – w celu ich realizacji jeszcze w 2015 roku. Proponowane zmiany dotyczą 

następujących pozycji: 

- Dotacja dla powiatu na realizację zadania Budowa drogi Powiatowej Nr 4414W na odcinku: 

Wyszków-Rybno-Kręgi-Somianka – etap I – zwiększenie o 767.300 zł 

- Budowa ciągu pieszo-jezdnego (ul. Słoneczna) w Lucynowie – zmniejszenie w związku z 

zakończeniem realizacji zadania o kwotę: 80.000 zł, 

- Budowa ul. Bocznej w Tulewie Górnym – zwiększenie w związku z koniecznością 

rozstrzygnięcia przetargu o kwotę: 90.000 zł 

- Budowa ul. Polnej w Wyszkowie - etap III – zwiększenie o kwotę: 402.700 zł. Zadanie to jest 

powiązane z modernizacją ulicy Geodetów i Zapole. 

- Przebudowa ulic Przelotowej i Ogrodowej – zwiększenie o kwotę: 30.000 zł - w związku z 

koniecznymi robotami dodatkowymi wynikłymi w trakcie realizacji zadania. 

- Przebudowa ulicy Zakolejowej w Wyszkowie et. III – zmniejszenie o kwotę: 50.000 zł w 

związku z zakończeniem realizacji zadania. 

- Budowa kanalizacji sanitarnej na Osiedlu Na Skarpie – zmniejszenie o kwotę: 1.160.000 zł – w 

związku z decyzją WFOŚiGW o przyznaniu Gminie Wyszków pożyczki na realizację zadania. 

 

Radny P. Jan Abramczyk wystąpił z zapytaniem jaka jest długość ul. Polnej na odcinku do 

wykonania i dlaczego jest taki koszt. 

Burmistrz – P. Nowosielski wysoki koszt wynika z konieczności budowy kanalizacji deszczowej. 

Radny P. Czesława Lach odczytał projekt Uchwały Nr XI/100/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 3 września 2015 r. zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2015-2022. 

5.1.uwag nie było 

5.2. w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

uchwała została przez radnych przyjęta. 

Radny P. Bogdan Kuchta odczytał projekt Uchwały Nr XI/101/15 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 3 września 2015r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyszków ba  2015 rok.  

6.1.uwag nie było 

6.2. w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

uchwała została przez radnych przyjęta. 

 

Ad.7. 

Zapytania i wolne wnioski: 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował o tym, że sesja zwyczajna planowana na 10.09.2015 r. 

nie odbędzie się, zaplanowana jest na 24.09.2015 r.   

Radny P. Adam Szczerba wystąpił z zapytaniem dlaczego na placu zabaw, który znajduje się w 

pobliżu ronda na skrzyżowaniu ul. Pułtuskiej z Al. Marszałka Piłsudskiego, nie ma piachu w 

piaskownicy. 

Burmistrz – P. Nowosielski: plac zabaw jest w trakcie realizacji. Pozostało wykonanie 

ogrodzenia a jego brak nie pozwala na uzupełnienie piaskownicy ze względu na zanieczyszczenia 
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przenoszone przez zwierzęta. Piaskownica zostanie uzupełniona po oddaniu obiektu do użytku 

jesienią. 

Radny P. Adam Szczerba: połączenie ul. Miłej chodnikiem z przystankiem autobusowym 

zakończony jest trzema schodkami bez podjazdu dla wózków. Czy jest możliwe przerobienie 

tego? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Inwestycji: chodnik ten został wykonany na wniosek 

mieszkańców podczas budowy ul. Miłej celem poprawienia dojścia do przystanku autobusowego. 

Jest to rozwiązanie tymczasowe. Nie można było wykonać podjazdu dla wózków z uwagi na duży 

spadek. Z chwilą uzyskania pozwolenia na wykonanie drogi serwisowej w pasie MZDW chodnik 

ten zostanie zlikwidowany i wykonany ponownie z uwzględnieniem podjazdu dla wózków. 

Radny P. Adam Szczerba zwrócił się z prośbą o wycięcie krzewów i posprzątanie śmieci na 

łączniku między ul. Miłą i Miodową na wysokości ul. Bursztynowej. 

Burmistrz – P. Nowosielski: jest w planach zagospodarowanie tego miejsca zielenią a co za tym 

idzie posprzątanie. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Inwestycji: na dzień dzisiejszy sprawa zostanie zgłoszona 

do wydziału GKiM w celu uporządkowania tego miejsca. 

Radny P. Adam Szczerba: na odcinku od zaplecza sklepu Kaufland i Al. Marszałka Piłsudskiego 

spotyka się młodzież, która zanieczyszcza teren. Czy mamy jakieś służby porządkowe? 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Inwestycji: przekażemy sprawę do GKiM. 

Radny P. Adam Szczerba: dlaczego zmieniony jest przebieg ścieżek rowerowych na odcinku ul. 

Serockiej do ul. Kochanowskiego? 

Burmistrz – P. Nowosielski: projektant, jednocześnie inspektor nadzoru wyjaśnił, że z uwagi na 

lokalizację istniejących wjazdów na posesję i ogrodzeń nie było innej możliwości usytuowania 

tych ścieżek. Czyli nie jest to pomyłką, projekt został wykonany świadomie. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Inwestycji: zostało tak zrobione ze względu na różnice 

wysokościowe. 

Radny P. Adam Szczerba: zapadnięta studzienka kanalizacyjna na ścieżce rowerowej na odcinku 

ul. Bursztynowej. 

Burmistrz – P. Nowosielski: nie jest to studzienka kanalizacyjna, należy do telekomunikacji, 

możemy jedynie wystąpić do nich z wnioskiem. 

P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Inwestycji: teraz właścicielem telekomunikacji jest firma 

Orange.  

Radny P. Włodzimierz Gryz zauważył, że nie jest konieczne zgłaszanie tak drobnych  spraw na 

sesjach, tylko załatwianie ich bezpośrednio w wydziałach Urzędu Miejskiego w Wyszkowie. 

Burmistrz – P. Nowosielski: sołtysi tego typu sprawy załatwiają bezpośrednio na spotkaniach 

przed sesją. 

Radny P. Adam Szczerba wyjaśnił, że nie każdy pracuje na miejscu i godzinach 

umożliwiających zgłoszenie danego problemu w Urzędzie. 

Burmistrz – P. Nowosielski wyjaśnił, że zgłaszane jest codziennie wiele problemów, wszystkie 

kwestie są wyjaśniane na bieżąco i przekazywane naczelnikom wydziałów. Jednocześnie 

poinformował, że wiele spraw można przekazywać bezpośrednio do niego telefoniczne nawet w 

godzinach popołudniowych. 
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Radny P. Stanisław Nasiadka potwierdził wypowiedź P. Włodzimierza Gryza, że tego typu 

sprawy mogą być zgłoszone i załatwione bezpośrednio z wydziałami Urzędu Miejskiego. A Pan 

Adam Szczerba kandydując jako Radny powinien przewidzieć czas pracy w Radzie.  

Radny P. Andrzej Piątek  nie do końca zgodził się z radnym P. Włodzimierzem Gryza o 

ważności kwestii przedstawionych przez Radnego P. Adama Szczerbę, uważa, że takie drobne 

sprawy też są bardzo istotne, ale trzeba na nie szybko reagować i zgłaszać do odpowiednich 

wydziałów Urzędu. Radny P. Andrzej Piątek w swojej wypowiedzi odnoszącej się do spraw 

przedstawionych prze Radnego P. Adama Szczerbę stwierdził, że można wywnioskować, że 

tylko Pan Szczerba zauważa duże ilości lokalnych problemów a inni Radni nie robią nic. A tak 

naprawdę wszyscy Radni widzą i reagują na takie sprawy ale nie czekają z tym do sesji Rady 

Miejskiej tylko od razu kontaktują się z Naczelnikami i pracownikami Urzędu.  

Radny P. Jan Abramczyk wypowiedział się, że wszystkie problemy zgłasza na bieżąco 

bezpośrednio do odpowiednich wydziałów lub jednostek. Tak jak to miała miejsce podczas  

przeglądu ul. Zakolejowej przez Komisję. Uwagę komisji zwrócił sposób podcięcia drzew przy 

liniach energetycznych wykonanych przez Zakład Energetyczny oraz sposób składowania  i 

jakość odpadów na terenie składowiska przyległego do ul. Zakolejowej. O fakcie tym 

przewodniczący komisji bezpośrednio powiadomił Straż Miejską. 

 

Ad. 8. 

Zamkniecie obrad godzina 17:50 

 

 

Protokołowała    Sekretarz obrad  Przewodnicząca Rady     

Mariola Durka   Andrzej Piątek                    Elżbieta Piórkowska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 





 


